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Številka: 90000-5/2025-16        k 2. točki 

Datum: 20.6. 2025       24. seje 

 

Zadeva: Kanal C0 in zagotavljanje varnosti ob potencialnem onesnaženju vode 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam svetniško vprašanje in prosim 

za pisni odgovor. 

Spoštovani gospod župan, 

 

v zvezi z gradnjo kanala C0 v Ljubljani, ki poteka čez vodonosnik Ljubljansko polje, ki je ključen 

vir pitne vode za mesto, prosim za pojasnila. Postopek izdaje gradbenega dovoljenja za zadnji, 

128-metrski odsek pri hipodromu Stožice se nadaljuje, čeprav različne organizacije in raznolika 

stroka (zdravstvena, ekološka, gradbena, hidrološka) opozarjajo na ogrožanje vodonosnika. 

Dodatno so stroški gradnje narasli za 6,9 milijona evrov zaradi aneksov k pogodbi in domnevno 

nepredvidenih del. 

 

Nedavni primeri onesnaženja pitne vode v Ljubljani, Logatcu in Medvodah kažejo resnost 

tovrstnih tveganj in se lahko zgodi, če ne upoštevamo pravil zaščite pitne vode. V Maximarketu 

je fekalno onesnaženje, povezano z vodo iz Ljubljanice, povzročilo 547 primerov obolenj z 

bakterijami, pri čemer je bilo sedem ljudi hospitaliziranih. V Logatcu je kemično onesnaženje 

vodovoda 600 občanom prepovedalo uporabo vode za pitje in osebno higieno, kar je zahtevalo 

razdeljevanje vode in iskanje prostorov za pranje. Podobne težave so bile v Medvodah. Ti primeri 

kažejo, kako hitro lahko onesnaženje pitne vode prizadene prebivalce in ogrozi njihovo zdravje. 

 

Sprašujem vas: 

 

 Kako Mestna občina Ljubljana zagotavlja zaščito vodonosnika Ljubljansko polje, ki 

oskrbuje s pitno vodo celotno Ljubljano, ob nadaljevanju gradnje kanala C0? 

 Kakšni so ukrepi občine ob morebitnem onesnaženju pitne vode, glede na primere v 

Maximarketu, Logatcu in Medvodah, kjer so posledice onesnaženja močno vplivale na 

življenje občanov? 

 Kako je mogoče izvajati takšen projekt brez v celoti pravnomočne dokumentacije? 



 

 

Lepo pozdravljeni, 

  

                            dr. Tina Bregant, 

                             mestna svetnica 


